

מענק עבודה

- מענק עבודה הינה תשלום שנתי הניתן על ידי רשות המיסים למועסקים בסכום נמוך, מתוך מטרה לעודד אנשים לצאת לעבוד.
- תנאי סף למענק: גיל 21+ ילד, או מעל גיל 55. מי שעובד אצל בני משפחה לא זכאי למענק עבודה.
- הכנסה גבוהה של בן הזוג (כ 10,000 ₪ אך יש פרטים נוספים) עשויה לפגוע במענק.
- חשוב לדעת: המענק יורד הדרגתית ככל וההכנסה עולה אך אין סכום בו המענק נפסק פתאומית.
- החל מהשנה הנוכחית, גם גבר שיש לו ילדים מתחת גיל 18 זכאי לקבלת מענק מוגדל כמו אשה.

סכומי המענק המופיעים בטבלה הינם דוגמאות בלבד	סכום הכנסה בממוצע חודשי	בן 21 עם ילד אחד או שניים או בן 55 ומעלה ללא ילדים	סכום הכנסה בממוצע חודשי	בן 21 עם שלושה ילדים ומעלה
זכאות למענק למשתכרים החל מ-	2,390	150	2,390	210
	2,500	177	2,500	249
	3,000	297	3,000	425
	3,500	419	3,500	602
	4,000	539	4,000	777
מקסימום מענק למשתכרים-	4,127-5,552	570	4,160-5,552	840
	6,000	416	6,000	681
	6,500	243	6,500	506
	7,000	71	7,000	329
זכאות למענק למשתכרים עד-	7,117	30	7,500	153
			7,850	30

טיפים חשובים בנושא מענק עבודה:

1. חשוב לדעת: גובה המענק יורד הדרגתית ככל וההכנסה עולה אך אין סכום בו המענק נפסק פתאומית.
2. ניתן לבקש את המענק עד שנתיים אחורה.
3. לעיתים ניתן לבקש פריסת דמי לידה.
4. קצבאות אבטלה ונכות לא משפיעות על מענק עבודה (פנסיה כן פוגעת במענק).
5. שימו לב שבמשפחות חד הוריות הסכומים שונים.
6. שימו לב: פעמים רבות רשות המיסים דוחה בקשות בשל טעויות טכניות ברישום נכסים, אי קבלת נתוני מעסיקים, חוסר בנתוני בן זוג, ניתן לערר ולקבל את הקצבה.

מענק להורים לילדים מתחת גיל 3

תנאי זכאות

- מענק להורים לילדים עד גיל 3 ניתן כתחליף להבטחת הבחירות להפוך את גילאי המעון לחינוך חנם.
- **תנאי סף למענק:** ילדים עד גיל 3 (שנת הלידה, השנה בה הילד נהיה בן שנה ושנתיים).
- בנוסף נדרש לעמוד ביתר תנאי הסף של מענק עבודה, אך גם אם אינכם זכאים למענק עבודה עקב הכנסה גבוהה תוכלו לקבל את המענק ככל ואתם עומדים בסכומי ההכנסות שנקבעו עבורו.
- חשוב לדעת: גובה המענק יורד הדרגתית ככל וההכנסה עולה אך אין סכום בו המענק נפסק פתאומית.
- לתשומת לב: שני ההורים יכולים לקבל את המענק במקביל.

סכומי המענק (נכון ל 2024)

1. סכום המענק ל 2024 - 490 ₪ לכל חודש עבודה (5,880 ₪ שנתי) עבור כל ילד עד גיל 3.
2. הסכום המלא ניתן להורים ששכרם החודשי הממוצע היה בין 4,170 ₪ ל 7,220 ₪ ובמשפחות להם לפחות שלוש ילדים מתחת גיל 18 עד שכר של 7,920 ₪
3. בשכר שבין 2,400 ₪ ל 4,170 ₪ סכום המענק יהיה כ 28% מגובה השכר שמעל 2,400 ₪.
4. בשכר גבוה יותר ינוכה מהמענק 34.5% מהשכר שמעל הסכום הנקוב בסעיף 2 לעיל.
5. למשפחות להם יותר מילד אחד מתחת גיל 3 אחוז הניכוי יחולק במספר הילדים – מה שאומר כי גם בסכומי שכר גבוהים הם עדיין יוכלו לקבל מענק.